
 

 

Ordstyrer: Berit   

 

 Emne Varig

hed 

Referat 

1. Godkendelse af 

referat  
og dagsorden  
(Hvem laver video-

referat?) 
 

2 min Berit laver videoreferat 

2. Velkomst af nye 
medlemmer og 

præsentation 

5 min Nye medlemmer – velkommen til Marie, Rene og Uffe 

3. Siden sidst  Da der ikke er indkommet noget til siden sidst, udgår 

punktet 

4. Busrute 30 

min 

Sydtrafik og trafikplanlægger ved Kolding kommune 

gennemgår forslag til busændringer for rute 538 og 252 
 
Rute 538: 

Elever der har fri kl. 13.00 kan komme med bus hjem kl. 
13.10 mod Vamdrup. 

Prøveperiode med nye tider fra sommerferien 2023 til 
efterårsferien 2023. 
 

Rute 252: 
Eleverne fra Vonsild/Fovslet ankommer til Ødis skole kl. 8.10 

og kommer dermed for sent i skole 
Ingen ændringer da forslaget er en forringelse, da eleverne 
vil komme for sent i skole i Ødis, hvis ændringerne 

 

Ødis Skole 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
Skolebestyrelsesmøde for Ødis Skole 
Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

Onsdag 

22.02.2023 

 

Ødis Skole 

 

16.15-18.30 

 

 

Faste deltagere 

Thomas Kjær, Terry Lake, Bente Andersen, Jakob Monrad Henningsen, 

Berit Ehlers, Rikke Andersen, Betina Storm Matthesen, Linda Bank 

Puggaard, Lise Lotte Jessen Hansen, Marie Sofie Schneidereit Nielsen, 

Uffe Dalsgaard, René Agerholm 

 

Suppleanter:   

 

 

Elever: Magnus og Emma deltager ved fællesdelen med Vonsild kl. 

17.30 

 

 

Bemærkninger:  

 

Afbud: Terry 
 



 

  Side 2 

 

 

 

foretages. 
 

5. Høringssvar vedr. 
SFO 

10 
min 

Godkendes 

6. Evaluering af 
skolefest 

 

10 
min 

Anonymt spørgeskema udsendt til forældrene på aula. 
 

Mangler evaluering fra lærerne og eleverne 
 

Skolebestyrelsens evaluering af skolefesten: 
Foretrækker hallen men skuespil i musik er mere hyggeligt 
Spisning og disko foretrækkes i hallen 

Svært at være to steder på en gang, hvis man har flere 
børn, da det var opdelt i to med skuespil og spisning 

Svært at holde styr på hvor folk er – mere overskueligt i 
hallen 
Det var godt at være i klassen, da det var mere intimt og 

hyggeligt, da man sad selv 
Det er for stort i hallen 

Manglede en præsentation/velkomst for dem der startede 
med at spise, da der kun blev budt velkommen ved 
skuespillet 

Fordelingen af eleverne var skæv, så der var færrest til den 
første omgang med skuespil og mange til næste omgang 

  

7. Brainstorm vedr. 

næste skoleår 
 

30 

min 

Udgår 

8. Punkter til næste 
møde: 
 

 

2 min  

7. Fællesmøde med 

Vonsild 

60 

min 

Særskilt referat 



 

  Side 3 

 

 

 

 

Bestyrelsesmøder: 
 

01.11.22 t       16.15-18.00 
07.12.22 o      16.15-18.00 

17.01.23 t       16.15-18.00 
22.02.23 o      16.15-18.00 Vonsild 

11.04.23 t       16.15-18.00 
31.05.23 o      16.15-18.00 

 

 
Med venlig hilsen  

Berit 
 

 
 


